
PROTOKÓŁ Nr XVIII/08 
XVIII sesji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 
w dniu 05 marca 2008 r. 

 
Stan Radnych - 21 
Obecnych - 18 radnych 
Nieobecni radni: Wiesław Drewnowski, Ryszard Kabat i Roman Matuszak. 
 
Sesja rozpocz ęła si ę o godz. 14:00. 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji.  
 
Wiesław Suchowiejko  – Przewodnicz ący RM  - przywitał zebranych, stwierdził wymagane kworum  
i następnie otworzył sesję zwołaną na podstawie art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, 
odczytał wniosek Burmistrza o zwołanie sesji w w/w trybie i przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek zabudowanej nieruchomości stanowiącej 

własność osoby fizycznej. 
3. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 2. Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szcze cinek zabudowanej nieruchomo ści 
stanowi ącej własno ść osoby fizycznej.  
 
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący RM  - przedstawił uzasadnienie uchwały i otworzył dyskusję 
nad jej projektem. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta - wyjaśnił przyczynę wystąpienia z wnioskiem o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej. Kupno działki przez Miasto zainicjowane zostało przez właścicieli działki – 
małŜonków Niedźwiedź. Lokalizacja działki wskazana została na mapce sytuacyjnej doręczonej 
radnym z materiałami na sesję. To jedyny teren prywatny w obrębie większej parceli naleŜącej do 
Miasta. Po wykupie Miasto będzie mogło sprzedać cały teren pod budownictwo wielomieszkaniowe  
z usługami. Właściciele zaproponowali pierwotnie cenę 90 tys. zł. Biegły oszacował jednak tę 
nieruchomość na kwotę 85.600 zł i taką kwotę zaproponowano Państwu Niedźwiedź. Przystali oni na 
tę propozycję pod warunkiem, Ŝe umowa zostanie zawarta najpóźniej do 13.03.2008r. Po tym terminie 
nie będą oni zainteresowani sprzedaŜą posiadanej działki. Ze względu na to, iŜ jest to korzystny 
zakup, Burmistrz wystąpił z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej, w celu uzyskania zgody Rady 
Miasta. 
 
Jerzy Kania – Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej - poinformował, Ŝe Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejsko- Przewodnicz ący RM – ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do 
głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nabycia przez Miasto 
Szczecinek zabudowanej nieruchomości stanowiącej własność osoby fizycznej. 
 

Uchwała Nr XVIII/178/08 
 
Wiesław Suchowiejsko- Przewodnicz ący RM – stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany 
i zamknął sesję. 
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Przewodniczący RM przypomniał radnym o zaproszeniu na wspólne posiedzenie Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki w dniu dzisiejszym o godz. 18:30, na którym Prezes SzLOT zaprezentuje 
działalność i plany tej organizacji. 
 
Sesję zakończyła si ę o godz. 14:08 
 
Protokołował:                                                                            Przewodniczący Rady Miasta 
 
Dariusz Krupski                                                                              Wiesław Suchowiejko 


